
Éva története: 

„Én 2013 óta próbáltam kis egy csomó mindent és idővel kiderült, hogy mi használ és mi nem. 

Természetesen korábban nekem is volt olyan, ami miatt szkeptikus voltam bizonyos dolgokkal 

szemben, de a testem nem hazudott, illetve most se teszi azt. 

Arwen torna után nem fáj semmim, enyhe borogatásként hat a hasamra, tehát évek alatt bevált.” 

 


